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Miljø- og Planlægningsudvalget
Christiansborg 
1240 København K

Miljø- og Planlægningsudvalget har i brev af 29. juni 2010 stillet mig følgende 
spørgsmål 842 alm. del, stillet efter ønske fra Per Clausen (EL), som jeg 
hermed skal besvare. 

Spørgsmål 842:

"På baggrund af ministerens udtalelse til Ritzau d. 25. juni 2010 om, at "konferencen 
var større og med langt flere deltagere end ventet", bedes ministeren redegøre for 
hvilke - lavere - forventninger, der var til deltagertallet, samt omfanget af de forvente-
de kreditter."

Svar:

Det er desværre ikke muligt at besvare spørgsmålet indenfor fristen.

Jeg forventer at oversende fyldestgørende svar i slutningen af august 2010.

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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